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irszaggyúiés Hivatala

irományszám :

Érkezett: 2004 SZEPT 2 7.

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mekkora a hidrogeológiai védőterület?" címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez_
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Győr-Bácsa Településrészi Önkormányzata levélben fordult hozzám és kéri
segítségemet. Többek között a győri hulladékégető alatt lévő hidrogeológiai védőterület
ügyében. A 123/1997 . Korra. Rendelet szerint tilos a hidrogeológiai védőterületre talajvizet
szennyező üzemet építeni. Ezt a problémát úgy oldották meg, hogy a védőidomot kihúzták az
égető alól. Az 1000 m-es védőtávolságot ezért csökkentették le 500m-re . Szakemberekkel
konzultálva azt a véleményt kapták, hogy a vizsgálatot végző Kft anyaga és szimulációja,
amire a csökkentést alapozták tévedésen nyugszik.

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Valóban a hidrogeológiai védőterületen található az égető?
2 . Tényleg lecsökkentették az 1000m-es védőtávolságot?
3 . Ha igen akkor mi indokolta az 500 m-es távolságot?
4. Önök szerint az égető nem sérülékeny vízbázis közelében található?
5. Nem gondolja, hogy a hidrogeológiai védőidomon működő égető engedélye e miatt erősen

megkérdőjelezhető?

Tisztelettel várom válaszát!

Írásbeli kérdés
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